
Rada Miejska w Kluczborku 

Protokół nr XIll/2019 

XIII Sesja w dniu 28 października 2019 
Obrady rozpoczęto 28 października 2019 o godz. 16:00, a zakończono o godz. 17:28 tego 
samego dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 19 członków. 

Obecni: 

1. Krzysztof Adamski 
2. Stanisław Brejwo 
3. Alfred Długosz 
4. Tadeusz Doliński 
5. Radosław Jarosz 
6. Janusz Kallus 
7. Janusz Kędzia 
8. Andrzej Konwiński 
9. Joanna Kozioł 
1 O. Rafał Lasek 
11. Tomasz Michalak 
12. Adam Michalewski 
13. Józef Mrozek 
14. Jan Myślecki 
15. Zdzisław Pięch 
16. Grażyna Popek 
17. Piotr Rewienko 
18. Krzysztof Rychel 
19. Piotr Sitnik 
20. Justyna Ślusarczyk 
21. Marek Wojna 

Burmistrz Jarosław Kielar wręczył list gratulacyjny nowo wybranemu sołtysowi wsi 
Łowkowice p. Kazimierzowi Kołosowskiemu. 

l. Sprawy porządkowo-organizacyjne: 
Obradom przewodniczył Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Piotr Sitnik przywitał 
wszystkich obecnych na sali obrad, 

1) otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności podejmowanych uchwał, 
Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Piotr Sitnik otworzył obrady sesji i stwierdził 
prawomocność podejmowanych uchwał, 

2) ustalenie porządku obrad, 



Wniosek o wprowadzenie do porządku obrad sesji Rady Miejskiej w Kluczborku w dniu 
28.l0.2019 r. w pkt. 7 porządku 

7. Informacja na temat złożonych oświadcze11 majątkowych. 

Głosowano w sprawie: 
ustalenie porządku obrad,. 
Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ: O, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: 2 

3) przyjęcie protokołu z sesji, odbytej w dniu 24.09.2019 r. 
Nikt z Radnych nie wniósł uwag do protokołu z sesji XIl/2019 z dnia 24.09.2019 r. 
Głosowano w sprawie: 
przyjęcie protokołu z sesji, odbytej w dniu 24.09.2019 r .. 
Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ: O, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: 2 

4) informacja Przewodniczącego o działaniach podejmowanych między sesjami. 

W dniu 23 października 2019 r. posiedzenie odbyła Komisja Kultury, Oświaty, Sportu 
i Turystyki. 
Tematem posiedzenia była analiza projektów uchwał i spotkanie z dyrektorem 
Kluczborskiego Domu Kultmy w Kluczborku. 
W posiedzeniu uczestniczył Burmistrz Miasta, Skarbnik i dyrektor Kluczborskiego Domu 
Kultury. 

W dniu 24 października 2019 r. posiedzenie odbyła Komisja ds. Wsi, Rolnictwa, 
Leśnictwa, Gospodarki Żywnościowej i Oclu·ony Środowiska. 
Tematem posiedzenia była analiza projektów uchwał i spotkanie 
z przedstawicielem Izby Rolnej w Opolu. 
W posiedzeniu uczestniczył Burmistrz Miasta i przedstawiciel Izby Rolnej 
w Opolu p. Bernard Radlok. 

W dniu 23 października 2019 r. posiedzenie odbyła Komisja Spraw Obywatelskich 
i Socjalnych. 
Tematem posiedzenia była analiza projektów uchwał i spotkanie 
z Komendantem Powiatowym Policji. 
W posiedzeniu uczestniczył Komendant Powiatowy Policji. 

W dniu 25 października 2019 r. posiedzenie odbyła Komisja Budżetu, Rozwoju 
Gospodarczego i Gospodarki Miejskiej. 
Tematem posiedzenia była analiza projektów uchwał. 
W posiedzeniu uczestniczyli Burmistrz Miasta i Skarbnik Gminy. 

W dniu 21 października 2019 r. posiedzenie odbyła Komisja Rewizyjna 
Tematem posiedzenia była analiza sprawozdania z działalności Burmistrza za okres między 
sesjami i kontrola-,, Gospodarki odpadami komunalnymi". 
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W posiedzeniu uczestniczył Burmistrz Miasta i Naczelnik Wydziału Ochrony Środowiska 
i Leśnictwa. 

Komisja Skarg - nie odbyła posiedzenia. 

2. Interpelacje i zapytania Radnych. 

Radny Piotr Rewienko- złożył na piśmie 2 interpelacje 
https://www.bip.kluczbork.eu/788,interpelacje-i-zapytania 

Radny Janusz Kalus - zapytał w sprawie strefy płatnego parkowania - czy parkometry będą 
miały opcje realizacji kart płatniczych? 
Radny Krzysztof Rychel - https://www.bip.kluczbork.eu/788,interpelacj e-i-zapytania 

Wiceprzewodniczący Piotr Sitnik zapytał - jakie działania maja zamiar być podjęte 
w sprawie monitorowania czystości powietrza, akcji informacyjnej, o karach przewidzianych 
za spalanie śmieci oraz rozważenie możliwości zakupu urządzeń umożliwiających pomiar 
zanieczyszczeń palenisk, Podanie m telefonu alarmowego aby mieszkańcy mogli zgłaszać 
nieprawidłowości dotyczące nielegalnego spalania odpadów domowych. 

https://www.youtube.com/watch?v=JwHLlrS5tjc 

3. Podjęcie uchwał: 
- opinie komisji 

Opinia Komisji Kultury Oświaty Sportu i Turystyki 
Na posiedzeniu w dniu 23 października 2019 r. analizując materiały 

na sesję Komisja - pozytywnie zaopiniowała przygotowane projekty uchwał. 
Przewodnicząca Komisji Grażyna Popek 

Opinia Komisji Budżetu, Rozwoju Gospodarczego i Gospodarki Miejskiej 
Na posiedzeniu w dniu 25 października 2019 r. analizując materiały na sesję 

Komisja - pozytywnie zaopiniowała przygotowane projekty uchwał. 
Przewodniczący Komisji Jan Myślecki. 

Opinia Komisji Spraw Obywatelskich i Socjalnych 
Na posiedzeniu w dniu 23 października 2019 r. analizując materiały 

na sesję Komisja - pozytywnie zaopiniowała przygotowane projekty uchwał. 
Przewodniczący Komisji Zdzisław Pięch 

Opinia Komisji ds. Wsi, Rolnictwa, Leśnictwa, Gospodarki Żywnościowej 
i Ochrony Środowiska 

Na posiedzeniu w dniu 24 października 2019 r. analizując materiały na sesję Komisja 
- pozytywnie zaopiniowała przygotowane projekty uchwał. 
Przewodniczący Komisji Tadeusz Doliński 
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1) w sprawie wyboru ławników na kadencję 2020-2023 

-przedstawienie opinii 
Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Piotr Sitnik zapoznał z opinią Zespołu ds. 

zaopiniowania kandydatów na ławników 

-powołanie Komisji Skrutacyjnej 

Następnie Przewodniczący Obrad poprosił o podawanie kandydatur do komisji Skrutacyjnej. 
A mianowicie do komisji Skrutacyjnej zgłoszono 3 radnych: Radny Marek Wojna - zgłosił 
Radnego Janusza Kallusa - radny wyraził zgodę, Radny Krzysztof Rychel zgłosił Radnego 
Tomasza Michalaka- wyraził zgodę, Radny Piotr Rewienko zgłosił Radnego Rafała Laska
wyraził zgodę. 

Lista została zamknięta i Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Piotr Sitnik poddał pod 
głosowanie powołanie komisji Skrutacyjnej w składzie 3 osobowym 

Janusz Kallus 

Tomasz Michalak 

Rafał Lasek 

Glosowano w sprawie: 
-powołanie Komisji Skrutacyjnej. 
Wyniki glosowania 
ZA: 18, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: 2 

Komisja Skrutacyjna się ukonstytuowała - Przewodniczącym Komisji Skrutacyjnej został 
Janusz Kallus, Tomasz Michalak członek, Rafał Lasek -członek. 

Komisja Skrutacyjna przystąpiła do przygotowania kart wyborczych 

Na czas prac związanych z przygotowaniem kart Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Piotr 
Sitnik zarządził przerwę w obradach sesji. 

Przerwa 

Obrady zostały wznowione Komisja Skrutacyjna przygotowała karty do głosowania. 
urna została sprawdzona zaklejona i opieczętowana. Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej 
poinformował Radnych o zasadach głosowania. Rozdano karty wyborcze i Radni przystąpili 
do głosowania. 

Wyczytywano kolejno Radnych, którzy podchodzili do urny i oddali swój głos. 
-głosowanie/tajne 

Po dokonaniu wyboru i wrzuceniu kart do urny Komisja Skrutacyjna przystąpiła do 
obliczenia i stwierdzenia wyników. 
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Na czas ustalenia wyników i sporządzenia protokołu Komisji Skrutacyjnej 
Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej ponownie zarządził przerwę w obradach sesji 

Przerwa 
Obrady zostały wznowione Komisja Skrutacyjna zakończyła pracę i stwierdziła w protokole, 
że Rada Miejska w Kluczborku wybrała Ławników do Sądu Rejonowego w Kluczborku oraz 
do Sądu Okręgowego w Opolu (Protokół Komisji Skrutacyjnej został odczytany przez 
Przewodniczącego komisji skrutacyjnej i stanowi on załącznik do protokołu wraz z 
zabezpieczonymi i opisanymi kartami wyborczymi) 

Na tym zakończono prace Komisji Skrutacyjnej. 

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał uchwałę w sprawie wyboru ławników 
na kadencję2020-2023 
Glosowano w sprawie: 
l)w sprawie wyboru ławników na kadencję 2020-2023. 

Wyniki glosowania 
ZA: 19, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ: O, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 
ZA (19) 
Krzysztof Adamski, Stanisław Brej wo, Alfred Długosz, Tadeusz Doliński, Radosław Jarosz, 
Janusz Kallus, Joanna Kozioł, Rafał Lasek, Tomasz Michalak, Adam Michalewski, Józef 
Mrozek, Jan Myślecki, Zdzisław Pięch, Grażyna Popek, Piotr Rewienko, Krzysztof Rychel, 
Piotr Sitnik, Justyna Ślusarczyk, Marek Wojna 
NIEOBECNI (2) 
Janusz Kędzia, Andrzej Konwiński 
Nadano jej Nr XIII/225/19 

2) w sprawie nadania honorowego tytułu „Zasłużony dla Kluczborka" 
Glosowano w sprawie: 
w sprawie nadania honorowego tytułu „Zasłużony dla Kluczborka". 

Wyniki glosowania 
ZA: 19, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ: O, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 
ZA (19) 
Krzysztof Adamski, Stanisław Brej wo, Alfred Długosz, Tadeusz Doliński, Radosław Jarosz, 
Janusz Kallus, Joanna Kozioł, Rafał Lasek, Tomasz Michalak, Adam Michalewski, Józef 
Mrozek, Jan Myślecki, Zdzisław Pięch, Grażyna Popek, Piotr Rewienko, Krzysztof Rychel, 
Piotr Sitnik, Justyna Ślusarczyk, Marek Wojna 
NIEOBECNI (2) 
Janusz Kędzia, Andrzej Konwiński 
Nadano jej Nr XIII/226/19 
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3) w sprawie zmiany uchwały w sprawie zasad, trybu przyznawania pozbawiania i wysokości 
stypendiów sportowych dla osób fizycznych; 

Glosowano w sprawie: 
w sprawie zmiany uchwały w sprawie zasad, trybu przyznawania pozbawiania i wysokości 
stypendiów sportowych dla osób fizycznych;. 

Wyniki glosowania 
ZA: 19, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ: O, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 
ZA (19) 
Krzysztof Adamski, Stanisław Brej wo, Alfred Długosz, Tadeusz Doli6.ski, Radosław Jarosz, 
Janusz Kallus, Joanna Kozioł, Rafał Lasek, Tomasz Michalak, Adam Michalewski, Józef 
Mrozek, Jan Myślecki, Zdzisław Pięch, Grażyna Popek, Piotr Rewienko, Krzysztof Rychel, 
Piotr Sitnik, Justyna Ślusarczyk, Marek Wojna 
NIEOBECNI (2) 
Janusz Kędzia, Andrzej Konwiński 

Nadano jej Nr XIII/227/19 

4) w sprawie określenia stawek podatku od nieruchomości; 

Radny Piotr Rewienko zgłosił poprawki do w/w projektu uchwały : 
1. w § 1.Punkt 2. Od budynków, podpunkt 2) litera a) kwotę 22,75 zł zamienić 
na 22,50 zł, 

2.w § 1 .Punkt 2.Od budynków, podpunkt 5) kwotę 6,25 zł zamienić na 6,15 zł, 
https://www.youtube.com/watch?v=JwHLlrS5tjc 
Burmistrz Jarosław Kielar-wyjaśnił, że maksymalne kwoty jest 23,90 zł - 1 , 15zł jesteśmy 

poniżej stawki. 

W budynkach pozostałych maksymalna kwota to 8,05 zł, - 6,25 zł, 
https://www.youtube.com/watch?v=JwHLlrS5tjc 
Burmistrz Jarosław Kielar podkreślił, że podwyżki proponowane są racjonalne. 
Glosowano w sprawie: 
poprawki radnego Piotra Rewienki. 

Wyniki glosowania 
ZA: 5, PRZECIW: 12, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: 2 
Poprawka nie została przyjęta przez Radę Miejską 

Glosowano w sprawie: 
4 )w sprawie określenia stawek podatku od nieruchomości;. 

Wyniki glosowania 
ZA: 17, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: l, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 
ZA (17) 
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Krzysztof Adamski, Stanisław Brej wo, Alfred Długosz, Tadeusz Doliński , Radosław Jarosz, 
Janusz Kallus, Rafał Lasek, Tomasz Michalak, Adam Michalewski, Józef Mrozek, Jan 
Myślecki, Zdzisław Pięch, Grażyna Popek, Krzysztof Rychel, Piotr Sitnik, Justyna 
Ślusarczyk, Marek Wojna 
PRZECIW (1) 
Piotr Rewienko 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Joanna Kozioł 
NIEOBECNI (2) 
Janusz Kędzia, Andrzej Konwiński 

Nadano jej Nr XIIl/228/19 

5) sprawie zmiany uchwały w sprawie inkasa podatków: rolnego, leśnego i od nieruchomości; 
Glosowano w sprawie: 
sprawie zmiany uchwały w sprawie inkasa podatków: rolnego, leśnego i od nieruchomości;. 

Wyniki glosowania 
ZA: 19, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ: O, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 
ZA (19) 
Krzysztof Adamski, Stanisław Brej wo, Alfred Długosz, Tadeusz Doli11ski, Radosław Jarosz, 
Janusz Kallus, Joaima Kozioł, Rafał Lasek, Tomasz Michalak, Adam Michalewski, Józef 
Mrozek, Jan Myślecki, Zdzisław Pięch, Grażyna Popek, Piotr Rewienko, Krzysztof Rychel, 
Piotr Sitnik, Justyna Ślusarczyk, Marek Wojna 
NIEOBECNI (2) 
Janusz Kędzia, Andrzej Konwió.ski 

Nadano jej Nr XIll/229/19 

6) w sprawie zmiany uchwały w sprawie poboru opłaty za gospodarowanie odpadami 
komunalnymi, wyznaczenia inkasentów, wynagrodzenia za inkaso oraz terminów płatności 
dla inkasentów; 

Glosowano w sprawie: 
w sprawie zmiany uchwały w sprawie poboru opłaty za gospodarowanie odpadami 
komunalnymi, wyznaczenia inkasentów, wynagrodzenia za inkaso oraz terminów płatności 
dla inkasentów;. 

Wyniki glosowania 
ZA: 19, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ: O, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 
ZA (19) 
Krzysztof Adamski, Stanisław Brejwo, Alfred Długosz, Tadeusz Dolió.ski, Radosław Jarosz, 
Janusz Kallus, Joanna Kozioł, Rafał Lasek, Tomasz Michalak, Adam Michalewski, Józef 
Mrozek, Jan Myślecki, Zdzisław Pięch, Grażyna Popek, Piotr Rewienko, Krzysztof Rychel, 
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Piotr Sitnik, Justyna Ślusarczyk, Marek Wojna 
NIEOBECNI (2) 
Janusz Kędzia, Andrzej Konwiński 

Nadano jej Nr XIII/230/19 

7) w sprawie zmian w budżecie po stronie dochodów i wydatków; 
Glosowano w sprawie: 
w sprawie zmian w budżecie po stronie dochodów i wydatków;. 
Wyniki glosowania 
ZA: 19, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ: O, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 
ZA (19) 
Krzysztof Adamski, Stanisław Brejwo, Alfred Długosz, Tadeusz Doliński, Radosław Jarosz, 
Janusz Kallus, Joanna Kozioł, Rafał Lasek, Tomasz Michalak, Adam Michalewski, Józef 
Mrozek, Jan Myślecki, Zdzisław Pięch, Grażyna Popek, Piotr Rewienko, Krzysztof Rychel, 
Piotr Sitnik, Justyna Ślusarczyk, Marek Wojna 
NIEOBECNI (2) 
Janusz Kędzia, Andrzej Konwiński 
Nadano jej Nr XIIl/231/19 

8) w sprawie zmiany w wieloletniej prognozie finansowej; 

Glosowano w sprawie: 
w sprawie zmiany w wieloletniej prognozie finansowej;. 

Wyniki glosowania 
ZA: 19, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ: O, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 
ZA (19) 
Krzysztof Adamski, Stanisław Brejwo, Alfred Długosz, Tadeusz Dolió.ski, Radosław Jarosz, 
Janusz Kallus, Joanna Kozioł, Rafał Lasek, Tomasz Michalak, Adam Michalewski, Józef 
Mrozek, Jan Myślecki, Zdzisław Pięch, Grażyna Popek, Piotr Rewienko, Krzysztof Rychel, 
Piotr Sitnik, Justyna Ślusarczyk, Marek Wojna 
NIEOBECNI (2) 
Janusz Kędzia, Andrzej Konwió.ski 
Nadano jej Nr XIIl/231/19 

4. Odpowiedzi na zgłoszone w pkt. 2 interpelacje i zapytania Radnych. 

Burmistrz Jarosław Kielar-parkometry - będą posiadać wszystkie możliwe opcje płatności , 

-przejścia dla pieszych - https://www.youtube.com/watch?v=JwHLlrS5tic 
-spawa jakości powietrza- https://www.youtube.com/watch?v=JwHLlrS5tjc 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Piotr Sitnik- temat jest bardzo trudny jednak 
mieszkańcy uważają, że dajemy przyzwolenie naszą bezradnością. Na ile prawo pozwala , 
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Straż Miejska powinna reagować i społecze11stwo powinno wiedzieć, że śmieciami 
palić nie wolno. 

5. Sprawozdanie z działalności Burmistrza za okres miedzy sesjami. (stanowi załącznik do 
protokołu) 

1) opinia Komisji Rewizyjnej, 

Opinia Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Kluczborku do sprawozdania 
z działalności Burmistrza Miasta Kluczborka za okres od 14.09.2019 r. do.17.l0.2019 r~ 

Na posiedzeniu w dniu 21 października 2019 r. Komisja dokonała analizy sprawozdania 
z działalności Burmistrza Miasta za okres między sesjami. 

Wyjaśnień udzielił Burmistrz Jarosław Kielar w następujących sprawach: 

Zarządzenia : 

A-4.w dniu 17.09.2019 r.-w sprawie zarządzenia wyborów uzupełniających Sołtysa i Rady 

Sołeckiej w Sołectwie Łowkowice; 

A-7.w dniu 20.09.2019 r.- w sprawie powołania komisji konkursowej ; 

A-8.w dniu 20.09.2019 r.-w sprawie powołania komisji przetargowej do przygotowania 
i przeprowadzenia o udzielenie zamówienia publicznego na zadanie „Dostawa materiałów 

biurowych dla Gminy Kluczbork na lata 2020-2021 "; 

A-15.w dniu 02.10.2019 r.-w sprawie powołania komisji przetargowej do przygotowania 
i przeprowadzenia o udzielenie zamówienia publicznego na zadanie „Budowa oświetlenia 
ulicznego na terenie gminy Kluczbork w Ligocie Górnej, Bażanach, Krzywiźnie i Bogacicy"; 

A-16.w dniu 07.10.2019 r.-w sprawie zmian w Regulaminie Zakładowego Funduszu 

Świadczeń Socjalnych Urzędu Miejskiego w Kluczborku; 

Umowy- aneksy : 
B-399 .w dniu 18.09.2019 r.-umowa - Estrada s.c Kluczbork - nagłośnienie pikniku 

edukacyjnego „Dbam o serce do kochania"; 

B-401.w dniu 20.09.2019 r.- aneks do umowy - Gminny Związek" Ludowe Kluby 
Sportowe"- zwiększenie kwoty dotacji o 35.000, 00 zł oraz zakresu rzeczowego realizacj i 

zadania; 

B-406.w dniu 26.09.2019 r.-umowa- Wodociągi i Kanalizacja „Hydrokom" Sp. z o. o 
Kluczbork -wydzierżawienie sieci wodociągowej -589 mi sieci sanitarnej- 393 m 
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przy ul. Księdza Skorupki w Kluczborku; 

B-412. w dniu 25.09.2019 r.-umowa - ,,Planes" Architektura Opole ul. 11 listopada 12/6-

wykonanie dokumentacji projektowo-kosztorysowej "Łącznik pomiędzy oddziałami chirurgii 

i ginekologii Powiatowego Centrum Zdrowia S.A w Kluczborku; 

B-413. w dniu 24.09.2019 r,- aneks do umowy - Uczniowski Klub Sportowy -zwiększenie 

dotacji o 1 O.OOO zł i zwiększenie zakresu rzeczowego zadania; 

B-415. w dniu 4.10.2019 r.- umowa -Rafał Kurpet PPUH - budowa przepompowni ścieków 

w Ligocie Zameckiej; 

B-417. w dniu 25.09.2019 r.- umowa- Opolskie Centrum Zarządzania Projektami Sp. z o. o 

Opole - realizacja usługi doradczej z zakresu zarządzania projektem pn."Likwidacja 

indywidualnych, wysokoemisyjnych źródeł ciepła w Gminie Kluczbork 

B-423. w dniu 10.10.2019 r. - aneks do umowy- nr 6/2019 podpisanej w dniu 2.01.2019 r. -

zwiększenie dotacji na rozwój sportu o 60.000,- zł - Miejski Klub Sportowy; 

Porozumienie: 
C-13. w dniu 7.10.2019 r.- porozumienie -Komendant Wojewódzkiej Policji w Opolu -

Przekazanie środków finansowych na fundusz wsparcia Policji ( zakup samochodu ); 

Po wyjaśnieniach w/w sprawozdanie przegłosowano jednogłośnie pozytywnie. 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Krzysztof Adamski 

2) dyskusja, 

Nikt z radnych nie zabrał głosu w dyskusji. 

3) przyjęcie sprawozdania. 

Glosowano w sprawie: 
przyjęcie sprawozdania z działalności Burmistrza Miasta Kluczborka za okres 
od 14.09.2019 r. do.17.10.2019 r0 

Wyniki glosowania 
ZA: 19, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ: O, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: 2 

6. Sprawozdanie Komisji Skarg z działalności za okres między sesjami. 
W miesiącu październiku br. Komisja Skarg nie odbyła żadnego posiedzenia. 
Przewodniczący Komisji Skarg Kallus Janusz 

7. Informacja na temat złożonych oświadcze6 majątkowych. 
Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Piotr Sitnik odczytał informację na temat analizy 
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oświadcze11. majątkowych złożonych przez Radnych Rady Miejskiej w Kluczborku 
i Burmistrza Miasta Kluczborka ze stanem majątkowym na rozpoczęcie kadencji 2018-2023 
oraz złożonych oświadczeń majątkowych przez Radnych i pracowników gminy ze stanem 
majątkowym na dzień 31.12.2018 r. 
https://www.youtube.com/watch?v=JwHLlrS5tjc 

8. Wolne wnioski i informacje. 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Piotr Sitnik - poinformował: 

-pismo mieszkanki Gminy Kluczbork w sprawie umorzenia odsetek za zadłużenie czynszowe 

uchwała będzie przygotowana na następną sesję Rady Miejskiej. 

- pismo mieszkanki Gminy Kluczbork w sprawie nieruchomości położonej w Bąkowie -

pismo skierowane zostało do Burmistrza Miasta Kluczborka celem przygotowania 

odpowiedzi. 

-Muzeum im. Jana Dzierżona w Kluczborku - zaproszenie na wystawę przygotowana przez 

Muzeum Wsi Opolskiej „Świat Kobiety Ślązaczka w Rodzinie Kulturze i Społecze11stwie 
(1850-1940) otwarcie wystawy w dniu 29.10.2019 r. o godz: 12.00 

9. Zamknięcie obrad. 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Piotr 

Sitnik zamknął obrady sesji. 

Przygotował(a): Bogusława Maj 

Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl 
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